



QK2135431

SIBERIAN STUDIES

西伯利亚研究

2021.4

总第283期

目 录

【国外视角】

- 05 西伯利亚发展的社会风险 [俄]3. И. 卡卢金娜 王丽梅 译

【经 济】

- 15 俄罗斯远东地区渔业发展现状、制约因素及对外合作前景

于小琴 闫欣竹

【政 治】

- 31 俄罗斯国家形象在网络空间的塑造与传播 田凤娟

【历 史】

- 49 俄国现代化进程中社会组织的特征与功能 王 超

-
- 59 20世纪20年代哈尔滨俄侨中的法西斯主义思潮与组织 杨昕沫

【法律】

- 71 职权主义诉讼模式下的俄罗斯陪审制度 陈禹希

【文化与教育】

- 83 俄罗斯“文明密码”及其构成的哲学审视

[俄]B. B. 梅茹耶夫 石馥毓 译 周来顺 校

【汉学研究】

- 93 俄罗斯版《中国通史》中的秦末农民起义研究 彭 岫

【独联体国家研究】

- 105 托卡耶夫执政后哈萨克斯坦形势政策述评 陈寒旭 韩 隽

Contents

Foreign Perspective

Social Risks of Siberian Development

..... [Russia] Z. I. Kalugina tr. by WANG Limei (05)

Economy

The Status Quo, Restrictive Factors and Prospects for Foreign Cooperation of Fishery Development in the Russian Far East

..... YU Xiaoqin, YAN Xinzhu (15)

Politics

The Molding and Dissemination of Russian National Image in Cyberspace

..... TIAN Fengjuan (31)

History

The Characteristics and Functions of Social Organizations in the Process of Russian Modernization

..... WANG Chao (49)

Fascist Thoughts and Organizations among the Russian Diaspora in Harbin in the 1920s

..... YANG Xinmo (59)

Law

The Russian Jury System under the Litigation Mode of Authoritarianism

..... CHEN Yuxi (71)

Culture and Education

A Philosophical Survey of Russia's "Civilization Code" and Its Composition

..... [Russia] B. V. Mezhuyev tr. by SHI Fuyu and pr. by ZHOU Laishun (83)

Chinese Studies

A Study of the Peasant Uprisings in the Late Qin Dynasty in the Russian Version of *General History of China*

..... PENG Shen (93)

CIS Studies

A Review of Kazakhstan's Situations and Policies after Tokayev Coming to Power

..... CHEN Hanxu, HAN Jun (105)

刊 名 西伯利亚研究
主管主办 黑龙江省社会科学院
主 编 钟建平
编辑出版 西伯利亚研究编辑部
地 址 哈尔滨市松北区世博路1000号
邮政编码 150028
电 话 0451-58670420
E-mail XBLJ@chinajournal.net.cn
印 刷 哈尔滨市工大节能印刷厂
广告经营许可证号 2301004020001
国内发行 哈尔滨市邮政局
国外发行 中国国际图书贸易集团有限公司
(北京399信箱 100044)
出版日期 双月25日
定 价 24.00元

Sponsor Heilongjiang Provincial Academy of Social Sciences
Chief Editor ZHONG Jianping
Editor & Publisher Editorial Department of Siberian Studies
Address No. 1000 ShiBo Road, SongBei District, Harbin 150028, China
Tel 0451-58670420
E-mail XBLJ@chinajournal.net.cn
Overseas Distributor China International Book Trading Corporation (P.O. Box 399, Beijing 100044, China)

刊号: ISSN 1008-0961
CN 23-1051/C

邮发代号: 14-274 (国内)
BM-6556 (国际)

